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Vragen van gemeenteraadsleden Gemeenteraad 

 
Onderwerp: 
 

Gezondheidsrisico's kunstgrasvelden 

Datum 19 oktober 2016 
Partij: D66 
  
Bijlage: 37 
Ingekomen brief griffie: 18 oktober 2016 
Antwoord college: 1 november 2016 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
 
Onlangs is een Zembla-uitzending verschenen over de mogelijke gezondheidsrisico’s van de rubberen 
korrels die worden gebruikt bij kunstgrasvelden. In deze korrels zou een hoog gehalte aan pak’s, zink en olie 
zitten en vormen hiermee een risico voor de gezondheid. Het Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu 
heeft aangegeven dat per direct een onderzoek wordt gedaan naar de effecten van het spelen op kunstgras. 
Veel clubs in Helmond spelen op kunstgrasvelden met deze rubberen korrels. Ook zou het materiaal 
verwerkt zijn in verschillende trapveldjes in Helmond. Op 6 oktober 2016 hebben we via de griffier het bericht 
ontvangen, dat de gemeente Helmond de voetbalverenigingen met kunstgrasvelden de laatste informatie 
vanuit de KNVB heeft toegezonden. In dit bericht wordt tevens aangegeven dat de gemeente de 
ontwikkelingen op de voet blijft volgen. Uit deze reactie blijkt echter niet dat de gemeente voornemens is op 
korte termijn maatregelen te treffen. Voor D66 staat de gezondheid van onze inwoners voorop en dit leidt bij 
ons dan ook tot de volgende vragen: 
 

1. Hoeveel velden in de gemeente Helmond zijn bestrooid met deze rubberen korrels? Welke velden 
betreft het? 

2. Zijn er ook kunstgrasvelden in de gemeente Helmond waar geen gebruik is gemaakt van deze 
korrels? Zo ja, welke velden?  

3. Waarom is er in de gemeente Helmond gekozen voor het gebruik van de rubberen korrels terwijl al 
enkele jaren geleden berichten verschenen over de gevaren van het gebruik hiervan? 

4. Heeft het college overwogen om net zoals in de gemeenten Eindhoven, Nuenen, Maarssen, 
Amersfoort en Zwijndrecht de velden af te sluiten? Zo nee, waarom niet? 

 
Graag vernemen wij uw reactie. 
 
Met vriendelijke groet, 
namens de fractie van D66 
Gaby van den Waardenburg, raadslid 
 
c.c. griffier en media 
 
Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede. 

1. In Helmond gaat het om 7 kunstgrasvelden bij voetbalverenigingen, 1 trapveld in Stiphout en het 
Cruyff Court (deels rubber, deels zand) 

2. Drie hockeyvelden zijn zandingestrooid, het 4
e
 is een waterveld. Ook beschikken wij over een aantal 

zandingestrooide kunstgrastrapveldjes. 
3. Er is gekozen voor velden die voldoen aan alle geldende (veiligheids)normen met ISA- certificering 

en die tegelijkertijd ook sporttechnische voordelen brengen. Zo is het risico op blessures bij een veld 
met rubberinfill veel kleiner dan bij een zandingestrooid veld. Bovendien vertoont het veld door de 
rubberinfill een veel grotere gelijkenis met een natuurgrasveld in sporttechnische bespeelbaarheid, 
terwijl het wel de voordelen biedt als een veel grotere gebruikscapaciteit. 
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4. De gemeente Helmond volgt net als een groot aantal andere gemeenten het advies van het RIVM, 
het ministerie, de GGD, de VSG en de KNVB en wacht de resultaten van het onderzoek van het 
RIVM af. De resultaten zijn naar verwachting in november/december 2016 bekend. Mochten de 
resultaten redenen geven om de velden buiten gebruik te stellen, dan zullen wij dit direct uitvoeren. 
Op dit moment is daar nog geen reden voor. 
 

Wij hopen u hiermede voldoende te hebben geantwoord. 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond 
de burgemeester    de secretaris 
mevr. P.J.M.G. Blanksma – van den Heuvel mr. drs. A.P.M. ter Voert 
 


